
Public Bank (Hong Kong) Limited

Announcement

Public Bank (Hong Kong) Limited (the “Bank”) announces that services of the following branches are **suspended from 28 February 2022 (Monday)** until further notice.

Hong Kong Island	● Shek Tong Tsui Branch
Kowloon	● Hunghom Branch ● Tai Kok Tsui Branch ● Kowloon City Branch ● Tsim Sha Tsui Branch
New Territories	● Fanling Branch

The employees at the above branches have contacted with someone who has been preliminarily tested positive for COVID-19. As a precautionary measure, the Bank will arrange thorough disinfectant for the above branches in order to prevent the virus spreading.

Other than the above-mentioned branches, services of the following branches **have been suspended** until further notice.

Hong Kong Island	● Central Branch ● North Point Branch ● Causeway Branch ● Wanchai Commercial Centre
Kowloon	● Wong Tai Sin Branch ● Yaumatei Branch
New Territories	● Kwai Chung Branch ● Shatin Branch ● Tai Po Branch ● Tuen Mun Branch ● Tsuen Wan Branch

The office hours of other branches have been adjusted as follows until further notice.

Mondays to Fridays	9:00 a.m. to 5:00 p.m.
Saturdays*	9:00 a.m. to 1:00 p.m.

* Except Kowloon City Branch, Kwun Tong Branch, Sai Kung Branch, Western Branch and Wanchai Commercial Centre

Customers who would like to use our banking services are advised to use the Bank’s Net Banking / Phone Banking or ATM. The Bank apologizes for any inconvenience caused. For information or assistance, please call the Bank’s Customer Hotline at (852) 8107 0818.

Public Bank (Hong Kong) Limited
28 February 2022

大眾銀行(香港)有限公司

通告

大眾銀行(香港)有限公司(「本行」)公布本行以下分行由2022年2月28日(星期一)起暫時停止服務，直至另行通知。

香港區	● 石塘咀分行	
九龍區	● 紅磡分行 ● 九龍城分行	● 大角咀分行 ● 尖沙咀分行
新界區	● 粉嶺分行	

上述分行員工曾與初步確診2019冠狀病毒病人士接觸，為安全起見，本行會為上述分行進行全面清潔消毒，以避免病毒散播。

除了上述提及的分行外，以下分行已暫時停止服務，直至另行通知。

香港區	● 中區分行 ● 銅鑼灣分行	● 北角分行 ● 灣仔商務理財中心
九龍區	● 黃大仙分行	● 油麻地分行
新界區	● 葵涌分行 ● 大埔分行 ● 荃灣分行	● 沙田分行 ● 屯門分行

其他分行的辦公時間已調整如下，直至另行通知。

星期一至五	上午9時正至下午5時正
星期六*	上午9時正至下午1時正

* 九龍城分行、觀塘分行、西貢分行、西區分行及灣仔商務理財中心除外

客戶如需使用銀行服務，可使用本行的網上理財、電話理財或自動櫃員機。本行對上述安排為客戶造成的不便謹此致歉。如有查詢或需要協助，請致電本行的顧客熱線：
(852) 8107 0818。

大眾銀行(香港)有限公司

2022年2月28日
